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Z A P I S N I K 

S 13. SJEDNICE ŠKOLSKOGA ODBORA OSNOVNE ŠKOLE NIKOLE ANDRIĆA, 

VUKOVAR  KOJA JE ODRŢANA 

30.9.2014. GODINE U  14.00 SATI 

(sjednica se tonski snima putem diktafona te se zapis ĉuva) 

      Klasa: 003-06/14-01/19 

      Urbroj: 2188/02-83-14-1  

 

NAZOĈNI ĈLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA :           NISU NAZOĈNI: 

                             

  1. Sanja Vukiĉević                   1. Jasmina Jukić, opravdano 

  2. Martina Prpić-Kukuljica       2. Damir Kruljac, opravdano 

3. Igor Naletilić         

4. Milenko Šljukić 

5. Dalibor Rendulić 

 

OSTALI NAZOĈNI: 1  Josipa Kotromanović Sauka, zamjenica ravnatelja 

   2. Anita Pinjuh, tajnica škole 

 

Sjednicom predsjedava Martina Prpić-Kukuljica predsjednica Školskog odbora. 

Sjednica se tonski snima. 

Predsjednica je konstatirala kako je na sjednici nazoĉna natpoloviĉna većina ĉlanova 

Školskog odbora, te se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica je predloţila sljedeći  

 

 D N E V N I  R E D: 

 
1. Usvajanje zapisnika s 12. sjednice Školskoga odbora 

2. Usvajanje Godišnjeg plana i programa za školsku godinu 2014./2015. 

3. Odluka o najmu školske dvorane 

4. Razno 

 

Predsjednica predlaţe dopunu dnevnog reda s: 

Toĉka 4. Suglasnost za zasnivanje radnog odnosa do 60 dana uĉitelja engleskog jezika. 

Toĉka 5. Razno 

 

Predloţeni dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

TOĈKA 1. 

Zapisnik s 12. sjednice Školskog odbora poslan je na e-mail ĉlanovima Školskog 

odbora. Na isti nema primjedbi i jednoglasno je usvojen. 

 

TOĈKA 2. 

 Zamjenica ravnatelja upoznaje nazoĉne s Godišnjim planom i programom za 

2014./2015. školsku godinu. Nastava se i dalje odrţava u jednoj smjeni od 08,00 do 13,05 

sati, dok su u popodnevnim satima izvannastavne aktivnosti i izborna nastava. Nulti sat u 

07,10 sati odrţava se dopunska i dodatna nastava. Dolazi do podjele 2. razreda u nastavi na 

hrvatskom jeziku na 2.a i 2.c zbog koliĉine prilagoĊenih programa, budući u istom razredu ne 

moţe biti više od tri uĉenika s prilagoĊenim programom. U školi imamo 15. uĉenika koji 

nastavu pohaĊaju po prilagoĊenom programu i 7. uĉenika po individualiziranom programu.  
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Ova školska godina ima 179. nastavnih dana za nastavu na hrvatskom jeziku, te 177. dana za 

nastavu na srpskom jeziku. Ostale bitne izmjene predstavljene su na prethodnoj sjednici u 

Kurikulu. Godišnji plan i program za 2014./2015. školsku godinu jednoglasno je usvojen. 

U 14,35 h sjednicu opravdano napušta Igor Naletilić. Predsjednica konstatira kako je i 

dalje nazoĉna natpoloviĉna većina i mogu se donositi odluke.   

 

 TOĈKA 3.  

 Zamjenica upoznaje s pristiglim zamolbama za najam školske športske dvorane, 

odlukom o najmu i formiranim rasporedom temeljem Odluke o uvjetima i naĉinu korištenja 

školskih ustanova ĉiji je osnivaĉ Vukovarsko-srijemska ţupanija. Pri odluĉivanju Zamjenica 

je dala prednost klubovima koji treniraju s našim uĉenicima. Raspored će biti na stranici 

škole. Isti je jednoglasno usvojen.  

 

 TOĈKA 4. 

Poradi kontinuiteta nastavnog procesa, te sporazumnog prestanka radnog odnosa 

Lidije Grganović dana 16. rujna 2014.g. zasnovan je radni odnos na nepuno radno vrijeme na 

radnom mjestu uĉitelja engleskog jezika s Ingom Dragušicom, VSS, iz Osijeka, do 15 dana. 

Zbog potrebe kontinuiteta nastavnog procesa traţi se suglasnost za zasnivanje radnog odnosa 

s Ingom Dragušicom na radnom mjestu uĉitelja engleskog jezika na nepuno radno vrijeme do 

zasnivanja radnog odnosa temeljem natjeĉaja, a najduţe do 60 dana. Temeljem pisanog 

prijedloga Školski odbor je jednoglasno dao suglasnost. 

 

 TOĈKA 5. 

Ove godine formiran je Tim za školsku kuhinju koji je sastavio jelovnik te razmotrio 

pristigle ponude i odabrao najpovoljnije, stoga je uţina krenula od trećeg tjedna. 

TakoĊer je formiran i Tim za osiguranje uĉenika i odabrano je Jadransko osiguranje. 

Na Uĉiteljskom vijeću donesena je odluka o prikupljanju starog papira u obliku natjecanja na 

naĉin da će razred koji skupi najviše papira dobiti cjelokupni iznos od prikupljenog papira te 

isti moţe iskoristiti za potrebe svog razred.  

Suoĉeni smo s lošom financijskom situacijom Škole i nemamo dostatnih sredstava i pomagala 

za nastavu. U suradnji s roditeljima i ostalima pokušat ćemo pribaviti neke knjige u obliku 

donacija.   

Web stranica Škole ima novi izgled, od sada će svaki razred imati na stranici svoj kutak gdje 

će se razmjenjivati aktualne teme. 

 

Daljnjih pitanja, prijedloga i informacija nije bilo, te je sjednica završena u  15.10 sati. 

 

 

 

ZAPISNIĈAR:                                                     PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA:                                                                 

Anita Pinjuh                                                         Martina Prpić-Kukuljica    

   

 


